

Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb

Mandag 8. januar 2024

Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, Torunn Holtbakk, Hanne-Eli Nordstrand, Arne Bredesen, Janne Braarud Jensen, Natalie Kløverød

Forfall:

Referat av: Natalie Kløverød

Sak 1 Økonomi

Sum brukskonto: 81 562 på driftskonto og 191 921 kr på huskonto

Høyrentekonto: 462 251 kr

Totalt: 735 736 kr

Sak 2 Treningsavgift

Treningsavgiften på kr. 1850 per år forblir uendret. Frist for betaling er 31.01.24.

Treningsavgiften må betales til konto, ikke på Vipps. Tonje legger ut informasjon om dette på facebook.

Sak 3 Årsmøte

- Styrets beretning er skrevet, men mangler litt informasjon om antall medlemmer, samt prestasjoner blant medlemmene i året som er gått. Svanhild sjekker medlemstall med Ann. Forespørsel om prestasjoner blant medlemmene sendes ut til gruppelederne.

- Styrets handlingsplan for 2024 ble gjennomgått, og skrives av Natalie. Natalie kjøper Microsoft Office til klubbens sekretær-PC for å kunne skrive dokumenter på den.

- Tonje publiserer årsmøtedato, 05.03.24 klokka 18:00.

- Presentasjon av de som er på valg sendes valgkomitéen. Valgkomitéen sender sine ferdige papirer til styret, for å sendes ut sammen med andre årsmøtepapirer til medlemmene. Frist for å sende ut årsmøtepapirer er 13. februar.

- Det vil bli servert pølser på årsmøtet istedenfor (evt. i tillegg til) kaker.

- Det er kommet et forslag fra et medlem om at alle styremedlemmer velges for 2 år av gangen, for en bedre kontinuitet i styret. Tas opp på årsmøtet.

Sak 4 Facebook

Det er kommet et ønske fra et medlem om å ha link til alle klubbens facebook-grupper i et festa innlegg på klubbens hoved-facebookgruppe. Et slikt festa innlegg finnes allerede i hoved-facebookgruppa. På mobil finnes festede innlegg under fanen «Kunngjøringer» eller «Fremhevet».

Eventuelt

- Rally-gruppa ønsker å kjøpe FCI-skilt. Godkjent.

- Klubbhuset blir i enkelte tilfeller reservert til trening lang tid i forveien, noe som kan føre til utfordringer med dobbelt-booking da reservasjons-innlegget havner langt nede på historikken til klubbhus-gruppa. Forslag om å få reservere klubbhuset kun 1,5 uke frem i tid. Forslag om å legge ut et «påmeldingsinnlegg» (slik gruppene har til sine treninger), hvor man kan skrive i kommentarfeltet for å booke klubbhuset til trening i løpet av den aktuelle uka.

F. eks.: «Reservasjon av treningstid av klubbhuset, uke 1»

- Vi er en gjeng som trener mandag 10-12

- Jeg trener onsdag klokka 14:00 - 15:00

Grete setter i gang et prøveprosjekt på dette, vi ser an hvordan det fungerer.

- Tonje ønsker å kjøpe kavaletter til trening i klubbhuset. Godkjent.

- Generelt kan styremedlemmer godkjenne kjøp inntil 5000 kr uten å ta det opp på styremøte.

- Plankevalpen flyttes fra 4. til 5. mai, for ikke å krasje med en annen utstilling.

- Bruksstevne krasjer med valpekurs 10. februar. Tonje ordner opp i dette.

- Forslag om å søke kommunen om sandkasser til bruk på glatta.

- Når snøen smelter må plank og glass ryddes fra under kjellervinduet som det ble satt inn ventilasjon i tidligere i vinter.

- Svanhild tar et møte med Bjørn på torsdag for å diskutere hans arbeidsoppgaver for 2024.

- Ny gruppeleder bruks er Hege Svendsen. Ny gruppeleder rally er Line Børtveit.

Gruppeledergruppa på facebook blir oppdatert.

- Forespørsel om å dele innlegg om valpekurs på facebook for å få flere påmeldte.